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MUNICIPIUL HUNEDOARA

SECRETAR GENERAL

CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 29.04.2022

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Sorin Ilea care a fost ales preşedinte de
şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 50/2022, adoptată prin vot deschis cu
majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.
Ședinţa ordinară se desfășoară cu participarea fizică a consilierilor locali, a Președintelui de

ședință,  a Primarului  Municipiului  Hunedoara și  a domnului Secretar General  în Sala de Conferinţe din
incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B.

Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

Dnul Sorin Ilea:

 „Doamnelor  și  domnilor  consilieri,  stimați  invitați,   declar  deschisă  şedinţa  de  astăzi  a
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de  20 consilieri şi-au înregistrat
prezenţa până în acest moment un număr de 19 consilieri. Lipsește  domnul consilier local Gherman Petre-
Lucian, conform apelului nominal făcut.

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept domnul Primar Dan Bobouţanu şi
domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău.

 Ca invitaţi participă  directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului
Hunedoara.

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 509/2022, iar proiectul ordinii de zi este
menționat în anexa la aceasta.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe,
cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședința Consiliului Local desfășurată în data de 31.03.2022,
08.04.2022 și 15.04.2022.

Procesul  verbal  al  şedinţei  anterioare  din  data  de  15.04.2022, a  fost  semnat  de  către
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.”

Dnul Sorin Ilea:

„Procesul verbal se aprobă în unanimitate.
 Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

Domnul  consilier  local  Petre-Lucian  Gherman  a  intrat  în  sală.  Astfel,  numărul
consilierilor locali prezenți este de 20. 

Dnul primar Dan Bobouţanu:

„Bună  dimineața.  Mulțumesc.  Propun  completarea  ordinii  de  zi  prin  introducerea  după
punctul 55 a următoarelor proiecte de hotărâri:

1. Proiect de hotărâre nr. 235/26.04.2022 privind aprobarea depunerii de către Municipiul
Hunedoara a proiectului "Eficientizarea energetică a clădirii aflate în proprietatea publica a municipiului
Hunedoara,  B-dul  Corvin,  nr.14",  pentru  finanțare  prin  Planul  Național  de  Redresare  și  Reziliență,
Componenta C5 – Valul renovării, Axa 2 – Schema de granturi pentru eficiență energetică și reziliență în
clădiri publice, Operațiunea B2 – renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice.

2.  Proiect  de  hotărâre  nr.236/27.04.2022  privind  aprobarea  documentației  de  avizare  a
lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  și  a  indicatorilor  tehnico  –  economici   pentru  obiectivul  de  investiție
„Amenajarea  fostei  Scoli  Generale  Nr.  10  din  Municipiul  Hunedoara”  -  Str.  Intrarea  Spicului,  nr.  6,
localitatea Hunedoara, județul Hunedoara
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3. Proiect de hotărâre nr.237/27.04.2022 pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea nr.
191/2022  privind  aprobarea  proiectului  „Amenajarea  fostei  Școli  Generale  Nr.  10  din  municipiul
Hunedoara” și a cheltuielilor legate de proiect.”

Dnul Sorin Ilea:

„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în 
conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi 
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de 

la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la 

încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material  , astfel cum rezultă din 
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 

de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.
De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de

Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal
pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”.

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei,
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă  aducem  la  cunoştinţă  faptul  că  hotărârile  adoptate  de  Consiliul  local  cu  încălcarea
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ,
cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu
modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia în
materie  privind  conflictul  de  interese  constituie  abatere  disciplinară  şi  se  sancţionează  cu  diminuarea
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflate
pe ordinea de zi?

Nu sunt anunțate situații de conflicte de interese/incompatibilități.
Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot,  votul deschis prin ridicarea mâinii.

Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.

La punctul 1 al ordinii de zi - Depunerea jurământului de către dl. Ioan Neamțiu, supleant pe
lista  Partidului  Social  Democrat  (PSD),   a  cărui  mandat  a  fost  validat  de  Judecătoria  Hunedoara  prin
Încheierea civilă nr. 737/2022 a Judecătoriei Hunedoara.

Dau  cuvântul  Secretarului  General  al  Municipiului  Hunedoara,  Militon  Dănuț  Laslău  să
prezinte Încheierea pronunțată de Judecătoria Hunedoara în care este validat mandatul d-lui Neamțiu  Ioan,
supleant pe lista Partidului Social Democrat.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Prin  Încheierea  civilă  nr.  737/2022  a  Judecătoriei  Hunedoara  s-au  dispus  următoarele:
„Admite  cererea  formulată  de  petentul  Municipiul  Hunedoara.  Validează  mandatul   consilierului  local
supleant  NEAMȚIU IOAN.”

În continuare, îl invit pe domnul Neamțiu Ioan, a cărui mandat a fost validat, să depună,
potrivit art.117, alin. (1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modificările și completările ulterioare,  jurământul în limba română.

Dnul.  Ioan Neamțiu:

„Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi
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priceperea mea pentru binele locuitorilor municipiului Hunedoara.
Aşa să îmi ajute Dumnezeu!
Doamnelor și  domnilor,  stimați  invitați  dați-mi  voie  în câteva clipe să  vă  adresez câteva

cuvinte. Pentru început vreau să vă spun din toată inima Hristos a Înviat! Sunt în locul acesta datorită faptului
că concetățenii noștri din Municipiul Hunedoara au hotărât ca pentru un vot consistent să fac și eu parte din
lista aceasta care a ieșit foarte victorioasă și le mulțumesc mult. 

Vreau  să  mulțumesc  într-un  mod  deosebit  colegilor  mei,  domnului  primar,  consilierilor,
invitaților pe care îi rog să se ridice o secundă în picioare și să-i aplaudăm. 

Inclusiv unul din frații mei, Neamțiu Daniel, care este venit din Statele Unite, nu pentru mine
dar, dacă s-a nimerit e bine că este prezent aici cu noi. 

Vreau să le mulțumesc și colegilor mei din opoziție. Vreau să vă spun un lucru. Conform
scripturii îmi sunteți dragi. Încercați să fiți și dumneavoastră  la fel cu mine. Pentru că veți avea câștig și
izbândă. 

Apoi  vreau  să  mulțumesc  soției  mele,  doamna  Neamțiu  Sara.  Ea  este  bolnavă.  Am aici
medici, luați aminte, la dumneavoastră voi veni cu ea dacă va fi nevoie. Da, ea este cea care mă verifică și
când plec la slujbă la biserică să vadă cum sunt îmbrăcat, dacă nu e bine înapoi, ascult. Și acuma am trecut pe
la ea și a zis că e ok, mi-a dat câteva sugestii, nu vi le spun care. Și noi ne rugăm, suntem oameni care
credem în rugăciune și  ne  rugăm pentru  consiliu,  pentru municipiul  Hunedoara  și  zic  ca  Dumnezeu să
binecuvânteze municipiul Hunedoara, județul nostru, România și în general întreaga omenire.

Și acestea fiind zise eu vă mulțumesc mult și cred din toată inima că prin munca noastră se
vor vedea rezultatele de care avem nevoie. Amin.”

Dnul Sorin Ilea:

”Astfel, numărul consilierilor locali în funcție ai Municipiului Hunedoara este de 21.”

  La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  218/14.04.2022  privind  conferirea  titlului  de  “CETĂŢEAN  DE ONOARE  post-mortem al
municipiului Hunedoara”, domnului dr. Emil OLTEANU.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Încă o dată, bună dimineața tuturor. Vreau să subliniez faptul că acest proiect de hotărâre a
fost inițiat de un coleg și un prieten de al nostru, domnul Nicu Chirilă. El este cel care a susținut de foarte
mult timp promovarea acestui proiect de hotărâre drept pentru care mulțumesc că ne-a adus în atenția publică
și nouă, celor mai tineri, personalitatea domnului doctor Emil Olteanu.

Domnul Emil Olteanu s-a născut în data de 7 februarie 1936, în localitatea Tritenii de Sus,
din județul Cluj, într-o familie tradițională greco – catolică. A dat dovadă de tenacitate încă din copilărie și,
împotriva  vremurilor  grele,  a  urmat  Liceul  “Regele  Ferdinand”  din Turda,  absolvind  apoi  în  anul  1960
Facultatea de Medicină din Cluj Napoca, cu media 10, remarcându-se ca un student și coleg bun, așa cum a
rămas în memoria colegilor și prietenilor săi.

În timpul facultății a cunoscut-o pe soția sa, Gabriela Rodica, iar în anul 1964 li s-a născut
unicul fiu, Gabriel Olteanu, care este, la rândul său, medic la Cluj Napoca. Vă salutăm.

De la 1 noiembrie 1960 a lucrat ca medic la Dispensarul de Întreprindere în Teliucu Inferior,
iar apoi din 1964 medic la Spitalul Unificat din Hunedoara. A urmat specializarea în medicină internă la Cluj
Napoca, sub îndrumarea marilor profesori ai vremii. A doua specializare – cea în cardiologie – a urmat-o la
Clinica ASCAR din București. 

În anul 1978, în urma concursului susținut la București, a fost confirmat ca medic primar gr.
III Interne - Cardiologie. 

Din anul 1980 a fost membru în Comisia de specialiști  pentru problemele bolilor cardio-
vasculare de pe lângă Ministerul Sănătății.

În locul unei poziții în cadrul Institutului Inimii la Cluj, a preferat să rămână în Hunedoara
unde, ridicând problema necesității unui serviciu de specialitate în zonă, prin prietenie, amabilitate și bune
relații interumane și cu ajutorul factorilor de decizie ai vremii, a reușit să înființeze la 01.06.1981 Secția de
Cardiologie din cadrul Spitalului Municipal Hunedoara. În acest scop a căutat cu asiduitate colegi de breaslă
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mai  tineri  dispuși  la  efort  pentru  binele  public,  i-a  ajutat  în  specializare  și  a  urmărit  evoluția  acestora
construind astfel, pas cu pas, o secție care a devenit model în Ardeal. 

Doctorul Emil Olteanu a fost cel care a reușit formarea unui personal de înaltă calitate morală
și profesională, precum și dotarea cu aparatură de specialitate, aducând în Hunedoara condiții de diagnostic și
tratament râvnite de orașe transilvănene mult mai mari, odată cu înființarea compartimentului de Terapie
Intensivă Coronarieni. În 1986 a obținut finanțarea și dotarea secției cu aparatură ecocardiografică, o raritate
la  acea vreme în Ardeal.  Aceste  eforturi  au dus la  salvarea a nenumărate  vieți,  care  altfel  ar  fi  fost  cu
siguranță pierdute ca urmare a dificultății accesului la un tratament de specialitate.

Colegi  de  serviciu,  dar  și  generații  întregi  de  medici  deveniți  specialiști  și  primari  sub
oblăduirea dânsului, își  amintesc de atenția cu care se apleca și asculta suferința sau problemele fiecărui
pacient, dar și a fiecărui coleg sau angajat, din funcția de șef de secție, iar mai târziu de Director al Spitalului
Municipal Hunedoara, funcție pe care a ocupat-o din 05.02.1988 și  apoi din cea de Director al Direcției
Județene de Sănătate ocupată până în 31.01.1990 când, la cerere, a revenit la pasiunea sa dintotdeauna, Secția
de Cardiologie a Spitalului Municipal Hunedoara. 

Vocile vremii spun că fără eforturile sale personale, fără convingerea și asiduitatea cu care s-
a dăruit acestui scop și cu care a convins factorii de decizie, Secția de Cardiologie și apoi UTIC (Unitatea de
Terapie Intensivă Coronariană) ar fi avut șanse foarte reduse de înființare în vremurile acelea și multe vieți nu
ar fi putut fi astfel salvate. Au existat foarte bune relații de colaborare și prietenie cu Institutul Inimii din
Cluj, dar și cu clinici din București și alte orașe, care la vremea aceea au deschis căi de perfecționare și
specializare multor colegi și totodată au creat un acces spre nivele și mai avansate de diagnostic și tratament
pentru pacienții cu nevoi speciale.

Emil Olteanu a fost un exemplu pentru toți cei care l-au cunoscut, un tată model, un om
demn, corect, iubitor de oameni, preocupat în permanență de susținerea familiei, educației și carierei fiului
său. A fost totodată, un adevărat profesionist, un om de excepție, care și-a lăsat amprenta asupra destinului
profesional al multor generații de medici.

S-a stins din viață în data de 6 ianuarie 2021.
Aceasta a fost expunerea de motive pentru proiectul de hotărâre. Evident că aș dori să-i dau

cuvântul fiului său, doctorul Olteanu, să ne spună câteva cuvinte cât și celor care vor dori, ulterior din sală,
după care vom semna documentele și vom lua o mică pauză. Vă rog. ”

Dnul doctor Gabriel Olteanu:

„Vă mulțumesc foarte frumos. Am aici câteva idei care încerc să le urmez pentru că sunt
evidente. Cuvintele mele se adresează nu neapărat tatălui meu cât se adresează unei generații întregi care
transcende de-a lungul timpurilor, a orânduirilor, prin bunătate, prin înțelegere și prin dorința de a face bine.
Sunt mulți oameni, pe care parte din ei le-ați și recunoscut deja aceste calități prin gesturile pe care le faceți,
oameni care s-au dedicat acestui oraș, care au rămas ca și fii a acestui oraș până la urmă și care au știut să fie
niște exemple pentru noi toți și sper și pentru alte generații mai tinere, în dorința de a face bine, de a construi
și de a lăsa ceva în urmă.

Chiar dacă  timpurile au fost, știu eu, potrivnice la un moment dat, relațiile interumane și
oamenii de bine au fost aceeași întotdeauna. Ca dovadă, evoluția pe care o vedem și astăzi pe bazele puse pe
vremurile acelea, vedem deja un spital foarte modern, vedem oameni tineri care merg înainte, care se avântă,
proceduri foarte interesante și foarte evoluate, vedem un oraș care se dezvoltă foarte frumos. Am surpriza de
fiecare dată când vin aici să văd ceva nou, ceva frumos și vă felicit pentru acest lucru. Am scris mai multe
aici dar, cred că așa scurt, am spus cam tot.

Sincer, nu este ușor să pășești pe urmele unui astfel de om. Încerc să fac treaba asta și voi
rămâne și eu veșnic hunedorean astfel încât să pun umărul la ajutorarea oamenilor de aici. Vă mulțumesc.”

Dnul Sorin Ilea:

 „Mulțumim.  Dau  cuvântul  domnului  Budae  Radu,  managerul  Spitalului  Municipal
Hunedoara.”

Dnul.  Budae  Radu  –  manager  Spital  Municipal  Hunedoara  ”Dr.  Alexandru

Simionescu”:

„Mulțumesc.  Domnule  primar,  domnule  viceprimar,  domnule  Secretar,  domnule  doctor
Olteanu, doamnelor și domnilor consilieri, stimați invitați, în primul rând vreau să vă mulțumesc în numele
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Spitalului Municipal pentru onoarea pe care ne-o faceți astăzi prin acordarea titlului de cetățean de onoare
domnului Doctor Emil Olteanu. 

Venind spre sala de ședințe mă  gândeam că acordarea acestui titlu în săptămâna luminată
poate fi luat și la nivelul de simbol, poate fi atât o continuare cât și un început. O continuare pentru că alături
de  foști  primari,  foști  directori  ai  Combinatului,  foști  sportivi  care  au  adus  glorie  Hunedoarei,  foste
personalități hunedorene, acum acordați acest titlu unui medic. Și un nou început fiindcă alături de doctorul
Simionescu, care dă numele acestui spital în momentul de față, astăzi acordați acest titlu domnului doctor
Olteanu. Vă mulțumesc încă odată și las pe cardiologul de excepție al Hunedoarei, pe medicul pe care toți îl
cunoaștem, doamna doctor Irina Radu, care se ocupă de mulți ani de inimile dumneavoastră.”

Dnul Sorin Ilea:

 „Mulțumim. Doamna Radu, vă rog.”

Dna Irina Radu – Doctor Spital Municipal Hunedoara ”Dr. Alexandru Simionescu”:

„Bună ziua. Domnule primar, stimați membrii ai Consiliului local, doamnelor și domnilor, vă
declar că sunt extrem de emoționată și de onorată să fiu astăzi aici cu dumneavoastră, din două motive. În
primul rând pentru că, nu am mai fost niciodată la o ședință de consiliu local și este orașul în care m-am
născut, în care am crescut și în care activez de atâția ani și pe același loc, din motivul că trebuie să vorbesc de
un om pe care eu l-am îndrăgit extraordinar de mult și care a schimbat destinele multor colegi și destinul meu
de asemenea. 

În  1992,  nu-l  cunoșteam  personal  pe  doctorul  Olteanu  dar  ca  toată  lumea  îl  știam  ca
personalitate medicală a acestui oraș. Eu eram un tânăr medic rezident la București cu gânduri mari, care nu
știam foarte bine încotro mă voi îndrepta după terminarea acelor ani. Pentru că totuși eram hunedoreancă,
soțul meu și copilul meu erau în Hunedoara, am zis că voi încerca prima dată să văd dacă în Hunedoara voi
putea avea un loc și voi găsi un sprijin în a mă întoarce în acest oraș, deși cu gândul eram să merg la o clinică
universitară, așa cum visează toți tinerii rezidenți.

Și cu emoție îmi aduc aminte, am bătut la ușa cabinetului domnului Doctor care m-a primit,
nu mă  cunoștea,  și  care  mi-a  spus:  bine,  să  încercăm să  veniți  câteva luni  să  vedem cum ne obișnuim
amândoi. Și am găsit la București înțelegere, mi-au dat voie să vin 6 luni în Hunedoara. Nu cunoșteam secția
înainte de a veni. Și când am venit am descoperit o secție care m-a uluit. Vă spun cinstit, nu mi-a venit să
cred că într-un oraș muncitoresc, care nu era nici pe departe un oraș universitar, am găsit o asemenea secție.
Era o secție de aproape 100 de paturi de cardiologie. Dotată cu ecocardiograf Siemens, ecocardiografele erau
o mare raritate în acea perioadă, dotat cu Doppler, dotată cu aparatură de înaltă performanță, cu un sistem de
terapie intensivă coronariană, cu 10 monitoare, cu un monitor central prin care se urmăreau pacienții gravi,
cu cardiostimulatoare temporare, și în primul rând cu o echipă extraordinară. Deci erau medici, poate unii
dintre dumneavoastră vă mai amintiți: doctorul Vădan, doctorița Ivanov, doctorul Basarab – oameni de înalt
nivel profesional și care lucrau într-o echipă excepțională.

Îmi  amintesc  că  atunci  când  m-am  întors  în  București  și  le-am  povestit  colegilor  și
îndrumătorului meu doamna profesor universitar, au crezut că exagerez, că nu se poate ca într-un oraș din
Hunedoara să se deschidă o asemenea clinică.

În acea perioadă erau mari probleme în sensul că nu existau secții de cardiologie în centre
universitare.  De exemplu, Iași-ul  nu avea nici  o secție  de cardiologie.  Craiova nu avea nici  o secție  de
cardiologie. Au muncit ani după aceea generații ca să creeze ceea ce domnul doctor a reușit să creeze cu
tenacitate și devotament în aceea perioadă. A fost momentul în care dintr-un anumit punct de vedere mie mi-a
schimbat destinul pentru că am hotărât că se poate face performanță oriunde și că omul poate să sfințească
locul. Era un exemplu evident al acestui fapt. Și peste ani am încercat să-l urmăresc și să copiez foarte multe
lucruri pe care dânsul le făcea excepțional. Era un om extrem de disciplinat, era un om extrem de tenace, fără
să fie rigid. Era cu aplecare spre colegi, știa să creeze o echipă, ceea ce este foarte greu, și mulți ani după
aceea, când dânsul a ieșit la pensie, îmi amintesc că mai povesteam și îi ceream sfatul când eram eu, la rândul
meu șefă de secție. Am păstrat o relație excepțională cu dânsul până când ne-a părăsit și mi-a făcut onoarea
chiar de a-i fi medic și de a-l îngriji.

Eu nu pot decât să mulțumesc celor care au avut această inițiativă și consiliului local care a
considerat că merită această distincție, așa cum și eu consider și faptul că cetățenii acestui oraș îi acordă acest
titlu. Mulțumesc mult.”
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Dnul Sorin Ilea:

„Dacă mai dorește cineva să ia cuvântul. Vă rog. ”

Dnul. Nicolae Chirilă:

„Vă mulțumesc foarte mult. Vreau să spun din start că sunt foarte, foarte emoționat. Am avut
luări de cuvânt enorme și multe dar ca și aceasta, e unică, credeți-mă. 

Mă bucur nespus de mult, că aici în sală, în prezența consilierilor cărora le mulțumesc pentru
vot și dumneavoastră domnule primar că ați dat curs în primul rând acestei solicitări, conducerii Spitalului
municipal Hunedoara, prietenilor, tuturor celor care l-au cunoscut pe doctorul Emil Olteanu. Nu mai am ce să
adaug pentru că  s-a  cam spus totul.  Un singur  vreau să-l  menționez care mi-a  rămas întipărit  în  minte,
cunoscându-l de atâția ani, de când eram copil. Faptul că s-a îndrăgostit enorm de aceste meleaguri și de
acești oameni și a refuzat foarte, foarte multe propuneri de a practica meseria în alte centre sau în alte spitale
mult mai mari și dezvoltate.

Domnule primar, v-aș  ruga, știu că  în cererea care v-am trimis-o dumneavoastră  am mai
menționat și alte două lucruri pe care vreau să le aduc la cunoștință și aș dori să inițiați pe viitor. Respectiv,
secția de cardiologie din cadrul Spitalului municipal Hunedoara „Alexandru Simionescu” să poarte numele
doctorului Emil Olteanu, respectiv atribuirea unei stele pe noua pietonală, pentru care vă felicit, și când puteți
dumneavoastră și cât se poate de repede să le punem în practică pentru că inclusiv băiatul doctorului Olteanu
este aici  prezent și dorește să  se implice în acest demers,  respectiv această  placă  comemorativă  care s-o
montăm acolo. Și profit de faptul că este conducerea spitalului, poate reușim și cu dumneavoastră împreună
să mergem să stabilim și locația, locul în care se va monta această placă pentru ca să începem demersurile că
cu cât urgentăm cu atât mai bine.

Îmi cer încă odată scuze pentru emoții, vă doresc tuturor multă sănătate, putere de muncă și
vreau să vă spun un lucru domule primar că după ce mă refac cu sănătatea 100% voi continua în modul în
care mă  știți, să mă  implic în politică  în folosul cetățeanului și vreau să  particip la inaugurarea Casei de
Cultură. Mulțumesc frumos.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 192/2022 se aprobă în unanimitate.

În continuare, domnul primar înmânează  fiului domnului  Emil Olteanu  placheta cu
titlul de „Cetățean de onoare”,  precum și Cheia orașului Hunedoara.

Se ia o pauză de 5 minute.

La punctul 3  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea  simplă). Proiect de
hotărâre  nr.  219/14.04.2022 pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara
nr.334/2020 privind organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,
cu modificările ulterioare.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
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Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 193/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 4  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr. 220/14.04.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.  337/2020 privind numirea
reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului
Hunedoara, cu modificările ulterioare.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

-      Comisia Juridică.
-      Comisia de Cultură.

Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane), votul va fi secret. 

Se  ia  o  pauză  pentru  numărarea  voturilor  şi  încheierea  procesului-verbal  de  către
Secretarul  General  al  Municipiului  Hunedoara  și  președintele  de  ședință  împreună  cu  reprezentanții
fiecărui partid politic.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin vot  secret, pentru aprobarea modificării  punctului  6 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local   nr.
337/2020 privind numirea reprezentanţilor  Consiliului  local  al  Municipiului  Hunedoara în Consiliile de
Administraţie  ale  unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar  și al  Clubului  Sportiv  Școlar,  aflate  pe  raza
administrativ  teritorială  a  Municipiului  Hunedoara,  cu  modificările  ulterioare,  în  sensul  înlocuirii
domnului Ioan Constantin ca reprezentant al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de
Administraţie la Şcoala Gimnazială  nr.  1 Hunedoara, cu  domnul  consilier  Ioan Neamțiu, s-a constatat
faptul că acesta a obținut 21 voturi “pentru”.

În urma acestor rezultate, reprezentantul  Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în
Consiliul de Administraţie la Şcoala Gimnazială nr. 1 Hunedoara este, domnul consilier Ioan Neamțiu.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 194/2022 se aprobă în unanimitate.

La  punctul  5  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  simplă).

Proiect  de  hotărâre nr.  201/04.04.2022  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Local  al  municipiului
Hunedoara nr. 346/2020 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în
Consiliul de administraţie  al Clubului Sportiv Hunedoara, instituţie publică, în subordinea Consiliului Local
al municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

-      Comisia Juridică.
-      Comisia de Cultură.

Având în vedere faptul că art. I din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane), votul va fi secret. 

Se  ia  o  pauză  pentru  numărarea  voturilor  şi  încheierea  procesului-verbal  de  către
Secretarul  General  al  Municipiului  Hunedoara  și  președintele  de  ședință  împreună  cu  reprezentanții
fiecărui partid politic.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin  vot  secret, pentru  aprobarea  modificării  art.  1  din  Hotărârea  Consiliului  Local  al  municipiului
Hunedoara nr. 346/2020, în sensul înlocuirii domnului Ioan Constantin ca reprezentant al Consiliului local
al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Clubului Sportiv Hunedoara, instituţie publică,
în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, cu domnul consilier Ciprian - Ștefan Palcău, s-
a constatat faptul că acesta a obținut 19 voturi “pentru” și 2 voturi ”împotrivă”.

În urma acestor rezultate, reprezentantul  Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în
Consiliul de Administraţie al Clubului Sportiv Hunedoara, instituţie publică, în subordinea Consiliului Local
al municipiului Hunedoara este, domnul consilier Ciprian - Ștefan Palcău.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 195/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 6  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  Proiect de
hotărâre nr.  166/07.03.2022  pentru completarea Anexei  la  Hotărârea Consiliului  Local  nr.3/2021 privind
aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat și particular de pe raza
teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2021-2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 196/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 7  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu  majoritatea  simplă). Proiect de
hotărâre nr. 197/28.03.2022  privind aprobarea Regulamentului  de organizare și   funcționare a serviciului
social  ,,Adăpostul de Urgență pe Timp de Noapte” Hunedoara.
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Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 197/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 204/07.04.2022 privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului
Hunedoara a unor active corporale.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 198/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  207/13.04.2022 privind stabilirea unei suprafețe de teren situată  în extravilanul Municipiului
Hunedoara, ca zonă cu destinația de rambleiere a  deșeurilor inerte provenite din activitățile de construcții și
demolări de pe raza Municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:
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  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Sorin Ilea:

”Poftiți, domnule Ionescu.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Un proiect  foarte  bun dar aș  ruga reprezentanții  Primăriei  să,  atunci  când inițiază  acest
proiect să ne spună și unde este amplasat. Avem un CF 71431. M-am interesat, este spre Teliuc lângă uzina
de preparare dar pentru viitor, pentru alte proiecte cred că ar fi indicat să nu mai chemăm pe reprezentanții
din  Primărie  să  ne  spună  și  zona  unde  este  amplasat,  pentru  că  consilierii  locali  trebuie  să  voteze  în
cunoștință de cauză și să nu ne trezim că votăm ceva ce, no….Mulțumesc.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Ca să răspund. Propunerea dumneavoastră, o să ținem cont de ea. Consilierii locali știau că
există CF –ul și CF-ul poate fi delimitat inclusiv a fost un Studiu doar și pentru cetățeni. Este o propunere de
care o să ținem cont.”

Dnul Sorin Ilea:

”Domnule Gherman, vă rog.”

 Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Tot în aceiași linie cu colegul Ionescu. Aș vrea să fac o observație pe formă nu pe fondul
problemei.  Suntem totuși  o Primărie mare care ne respectăm, nu? Aș  vrea să  nu mai folosim neadecvat
anumiți termeni, mai ales în titlul proiectului. Mă refer la ”rambleiere”. ”Rambleierea deșeurilor”. Procedeul
de  rambleiere,  este  un  procedeu  de  umplere  a  excavațiilor  rezultate  din  diverse  activități,  da?  Deci
rambleierea este când umpli o groapă, o gură de mină, o carieră care nu mai este în uz, nu se folosește la
deșeuri. Nu deșeuri rambleiezi, da? Bun. Cam asta a fost observația pe care am vrut să o fac.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Sunt de acord cu dumneavoastră. Este o eroare materială pe care ne-o asumăm Juridicul și
propun să se schimbe termenul de ”rambleiere a deșeurilor” cu ”rambleiere cu deșeuri”. Să se înlocuiască
acest termen în tot proiectul de hotărâre.”

Se supune la vot modificarea, care se aprobă în unanimitate.    

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 199/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.  208/13.04.2022  pentru  aprobarea  execuţiei  bugetului  împrumutului  intern  al  municipiului
Hunedoara  pentru trimestrul I 2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
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  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Sorin Ilea:

”Domnule Gherman, vă rog.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Acum referitor la împrumuturi, dumneavoastră știți, de-a lungul timpului care este poziția
noastră. Tot timpul ne-am opus sau ne-am abținut la aceste împrumuturi. Reamintesc de ce, pentru că mai
demult domnul Primar a făcut o afirmație prin care transmitea faptul că un oraș nu se poate dezvolta pe bază
de împrumuturi. Bun. Dar dacă tot am făcut împrumuturile, mă întreb dacă am avut prevăzut să folosim 22 de
milioane în primul trimestru, deci aproximativ 22 de milioane, 21 de milioane nouă sute și ceva, de ce am
efectuat trageri doar 16.500? Acum câteva luni, anul trecut aceiași întrebare i-am pus-o în comisie doamnei
director economic și  nu a știut să-mi răspundă,  adică  mi-a răspuns dar răspunsul nu m-a mulțumit.  Asta
înseamnă că împrumutul din câte știu, are ca destinație dezvoltarea orașului. De ce în loc de 22 de milioane
în trimestrul I, am folosit doar 16.500? O sumă infimă, față de cât ar fi trebuit să folosim. Ce spune asta
despre proiectele care sunt în derulare în oraș și despre dezvoltare. Mulțumesc.”

Dna  Anișoara  Popa  –  Director  Direcția  Economică  –  Primăria  Municipiului

Hunedoara:

”Sumele întotdeauna, cele pe împrumuturi, sunt prevăzute pe trimestrul I, astfel încât să fie
folosite în orice perioadă a anului.  Practic dacă le prevedem în trimestrul I, până la sfârșitul anului oricând
putem să folosim suma întreagă și aveți o comisie de autorizare a împrumuturilor pentru suma respectivă, pe
tot anul.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Da, numai că eu v-am întrebat anul trecut spre sfârșitul anului în trimestrul III sau IV și tot
puțin din sumă. Ok. Sunt mulțumit deocamdată de răspuns.”

Dna  Anișoara  Popa  –  Director  Direcția  Economică  –  Primăria  Municipiului

Hunedoara:

”Anul trecut a fost altă sumă.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Să trăim, să fim sănătoși și o să vă întreb în următoarele trimestre și atunci o să vedem cât
am consumat, cât am folosit, da? Din împrumut.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Deci sunteți mulțumit de răspuns?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Deocamdată accept acest răspuns.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Deci ați înțeles exact ce a spus doamna?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Al doamnei, da.”
Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Este o chestie de legalitate. Ați înțeles perfect, da?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”De ce legalitate? Eu nu am întrebat-o pe doamna de legalitate.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”De legalitate. Ați înțeles ce v-a zis? Sunteți mulțumit, da?

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”V-am întrebat pe dumneavoastră.  Nu, accept răspunsul deocamdată pentru că vom trăi și
vom vedea ce se va întâmpla în viitor. Vă mulțumesc.”
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 200/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 209/13.04.2022  pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și  a secțiunii de
dezvoltare pentru trimestrul I 2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Sorin Ilea:

”Poftiți domnule Gherman.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Mulțumesc.  Oarecum acest  proiect  de  hotărâre  ceea  ce  ne spune  el  este  corelat  cu cel
anterior, referitor la execuția împrumutului intern. Mă interesează de ce veniturile secțiunii de dezvoltare,
gradul de realizare a acestora este 5,82% față de cât a fost propus a se realiza. Asta înseamnă de 20 de ori mai
puțin iar cheltuielile secțiunii de dezvoltare, grad de realizare 2,17%. Aproximativ de 50 de ori mai puțin
decât ar fi trebuit să fie. Având în vedere că vorbim despre dezvoltare, având în vedere că am vorbit despre
cel mai  mare buget din județ,  din zona de Vest  ș.a.m.d.,  cele mai multe proiecte,  cei  mai mulți  bani pe
proiecte, de asemenea cifrele acestea mie îmi arată că proiectele nu sunt implementate. Dacă cineva poate să-
mi răspundă de ce gradul de realizare la venituri este de 20 de ori mai mic de cel prognozat și ale cheltuielilor
de 50 de ori mai mici. Mulțumesc.” 

Dna  Anișoara  Popa  –  Director  Direcția  Economică  –  Primăria  Municipiului

Hunedoara:

”Este vorba despre proiectele pe fonduri europene care se implementează tot timpul.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Multianual. Știu că mi-ați mai povestit dar rămânem tot la aceiași chestiune. De ce sunt
realizările așa de mici?”

Dna  Anișoara  Popa  –  Director  Direcția  Economică  –  Primăria  Municipiului

Hunedoara:

”Pentru că chiar și acum creștem bugetul cu un proiect pe fonduri europene în valoare de câte
2 milioane lei care urmează  să se implementeze în următorii ani. Deci proiectele pe fonduri europene se
implementează în timp.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Da, da. Știu, știu.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ce vreți să sugerați? Faptul că lucrăm gratis sau cum? Cam așa ceva vreți să sugerați.”

12



Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu. Vreau să sugerez că gradul de realizare al…”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Mergeți prin oraș,  vedeți  șantierele după  care întrebați ce facturi sunt la plată  și cum se
plătesc. Dacă sunt multianuale. Ați înțeles cum este cu multianualul?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Din ce ați propus dumneavoastră în acest buget ar trebui șantierele să fie de zece ori mai
multe în oraș.  Dumneavoastră  ne scoateți  ochii  cu două  șantiere sau știu eu care sunt  și  v-ați  lăudat cu
proiecte de zeci de milioane de euro iar gradul de realizare al acestora este de 20 de ori mai mic, de 50 de ori
mai mic.” 

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ok. Oricum nu pricepeți.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Vă rog frumos să fiți atent la ce afirmații faceți. Sunt afirmații personale.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Șantierele care sunt în oraș, sunt foarte multe. Oricum nu vă pricepeți. Nu sunt afirmații
personale. Exact ceea ce spun, îmi asum. Puteți să fiți dumneavoastră bugetar la MinVest cât vreți că nu vă
pricepeți nici să constituiți bugetul, nici ce înseamnă fonduri europene.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nici dumneavoastră nu cred că vă pricepeți.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Dar este posibil să învățați dacă vă dați interesul.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu puteți să-mi spuneți mie, să mă jigniți pentru că sunt consilier local. Eu v-am întrebat
frumos.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Eu nu vă jignesc cu nimic. Este o afirmație.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Eu v-am întrebat frumos, de ce față de mult trâmbițatele bugete, bani, proiecte, realizările
când tragem linie, sunt de 20 de ori mai mici, respectiv de 50 de ori mai mici. Dacă puteți să îmi răspundeți.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu ați priceput ce înseamnă un buget multianual. Că nu aveți de unde să pricepeți. Că nu
citiți.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Vă rog frumos să-mi explicați.”
Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nici la comisii nu participați, ca dacă ați fi participat ați fi putut afla.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Ba da, am participat. În această sală suntem cetățeni care nu  toți au studii economice iar
dumneavoastră  aveți  obligația  să  le  explicați  eventual  cu  ajutorul  aparatului  de  specialitate  pe  înțelesul
tuturor. De ce ați spus că faceți atât și ați făcut de 20 de ori mai puțin?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Pe înțelesul dumneavoastră, că restul pricep. Da, vă explic. Stați liniștit că vă explic. Nu vă
ambalați. Calm.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Eu nu mă ambalez.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Vă explic. Treceți dumneavoastră pe la comisii și o să primiți o explicație despre fiecare
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proiect iar dacă vă referiți la proiectele din oraș, este suficient să vă plimbați pe jos nu cu mașina MinVest-
ului și o să le vedeți pe toate. Că dacă vă plimbați pe jos pe Coridorul Central, pe Coridorul de Vest, pe
Coridorul  de Est,  vă  plimbați,  nu cu mașina MinVest-ului  plătită  de  noi  toți  și  o  să  vedeți  toate  aceste
proiecte. Treceți și pe la Spital că o să vedeți două proiecte pe fonduri europene.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Domnule primar, lăsând la o parte atacurile de natură personale, dumneavoastră ați promis
ceva și faceți de 20 de ori mai puțin. Nu mă interesează să-mi spuneți…”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu sunt atacuri de natură personală. V-am spus să mergeți pe jos, nu cu mașina Societății
MinVest. Că dacă mergeți cu mașina Societății MinVest în timpul serviciului, nu aveți cum să le vedeți că
treceți repede pe lângă ele.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Mergeți și dumneavoastră pe jos și nu cu mașina Primăriei, dacă tot… ”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu are legătură. Eu sunt în timpul serviciului.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu are legătură cu acest proiect de hotărâre.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Lăsați polemica că vi s-a răspuns, da? Dacă dumneavoastră nu pricepeți, este altă poveste.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Da, nu pricep de ce ați declarat că faceți ceva și faceți de 20 de ori mai puțin.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Lăsați că fac și ați văzut că și în sală cetățenii sunt mulțumiți.”

Dnul Sorin Ilea:

”Domnule consilier, ați solicitat aceste lămuriri la comisii?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Le-am solicitat și nu m-au lămurit.” 

Dnul Sorin Ilea:

”Păi trebuia să nu plecați de acolo până nu vă lămureați. Aici este ședința în plen.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Da, este ședința în plen și este obligația primarului.”

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Să vă spun eu ceva. Dacă gradul de realizare este de 20% și în momentul acesta…”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu, nu. Este de 20 de ori mai mic. Poate 5%.”

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Ascultați-mă puțin, bine? Să vedeți ce vreau să spun până la sfârșit.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Să vorbim pe cifre.” 

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Dacă gradul de realizare în momentul acesta este de 20% și  în momentul acesta se mai
câștigă un proiect de 2 milioane pe fonduri europene, în momentul acela scade procentul respectiv pentru că
se majorează. Este foarte simplu. Se majorează bugetul și categoric…

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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”Chiar este simplu?”

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Mie nu mi se pare simplu, mi s-a părut chiar greu dar am încercat să înțeleg. Deci asta este
ideea.  În  momentul  în  care  este  realizat  20%  și  acum câștigi  un  proiect  pe  fonduri  europene  care  se
implementează…”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Este realizat 5%.” 

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”5% este  după  rectificare  dar  dacă  se  majorează  tot  acest  buget  cu  2  milioane  de  euro
automat realizările scad. Este simplu. Pentru că acel proiect se va implementa…”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu scad la nivelul acesta.”

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Asta este o afirmație care o faceți doar așa.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu. Este de aici. Este din actele…”

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Depinde de suma care se câștigă în continuare.”

Dnul Sorin Ilea:

”Mulțumim pentru clarificări.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 201/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 12  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritate simplă). Proiect de
hotărâre nr. 210/13.04.2022 privind atestarea de către Primarul municipiului Hunedoara a persoanelor fizice
în vederea dobândirii calității de administrator  de condominii  în Municipiul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 202/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 211/13.04.2022 pentru  revocarea poziţiei nr. 48 din Anexa la Hotărârea Consiliului  Local nr.
251/2021 privind aprobarea listei de repartizare a  locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, situate în
municipiul Hunedoara, str. Alexandru Vlahuţă, nr.16A.
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Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 203/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 214/13.04.2022 privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al municipiului
Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Asociația „Ordinul Arcașilor Hunedoarei”, la organizarea
evenimentului  „Cupa Ioan Corvin”, care se va desfășura la Hunedoara în data de 28 mai 2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Sorin Ilea:

”Da domnule Mărginean, poftiți.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Este binevenit acest proiect și ”Cupa Ioan Corvin” pentru promovarea istorică a Hunedoarei
și vreau să  felicit cu această ocazie pe domnul primar pentru inițiativa de a pune acele panouri pe B-dul
Traian care deja au început să devină obiectiv turistic. Se oprește lumea si se uită: ”ce este aici?” Eu trec mai
des pe acolo și văd. Este foarte frumos și mai acoperă și blocurile acelea urâte din spate. În fine, acelea
frumoase, pardon. Arată bine. Mă gândeam că poate mai și continuați până la semafor, măcar. Foarte frumos,
felicitări.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Mulțumim. Continuăm. Nu se văd proiectele, dar continuăm.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 204/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 215/13.04.2022  privind repartizarea unor locuințe de necesitate situate în municipiul Hunedoara.
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Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Sorin Ilea:

”Poftiți domnule Ionescu.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Foarte  bun  proiectul.  L-aș  ruga  pe  domnul  viceprimar  să  aibă  în  vedere  și  familiile
Tănăsoaie, unde sunt două persoane cu handicap. Mulțumesc.”

Dnul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Am vorbit, da.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 205/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 222/14.04.2022 privind repartizarea unei locuinţe sociale situate în municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 206/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.  223/14.04.2022 privind  aprobarea  încheierii  unui  act  adiţional  la contractul  de  închiriere
nr.385/237/11.05.2018, cu modificările și completările ulterioare.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 207/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 225/15.04.2022 privind darea în folosinţă  gratuită,  pe termen limitat, a unui spațiu, respectiv
camera nr.10, în suprafaţă de 34 mp,  din incinta imobilului situat în municipiul Hunedoara, str. Constantin
Brâncuși, Bl. X2,  judeţul Hunedoara, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, în favoarea
Asociației Nevăzătorilor din România-filiala Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
Hotărârea nr. 208/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de
hotărâre nr. 226/18.04.2022 privind propunerea de trecere a unui  teren aflat în proprietatea Statului Român şi
în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în proprietatea privată a actualilor  deţinători
ai construcţiei.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
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Hotărârea nr. 209/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  228/18.04.2022  privind  încetarea  prin  acordul  părţilor  a  Contractului  de  închiriere
nr.409/535/09.10.2018, ce are ca obiect închirierea spațiului în suprafață utilă de 27,15mp, biroul nr.8, etaj 2 ,
din incinta clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara,  situat în Municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr.
2B, județul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 210/2022 se aprobă în unanimitate.

Domnul  consilier  Sebastian-Alexandru  Popa  a  ieșit  din  sală,  în  acest  moment  sunt
prezenți 20 de consilieri.

La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 229/18.04.2022 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului Hunedoara
în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Sorin Ilea:

”Domnule Ionescu, poftiți.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Aș vrea să știu dacă este vreun reprezentant al PrimTransprest - ului prezent. Dacă nu, am
înțeles că au fost ceva controale și întreb pe cineva cine este avizat să-mi răspundă, dacă s-or îmbunătățit
condițiile de muncă ale mecanicilor. Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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”Da, o să primiți un răspuns.”

Dnul Sorin Ilea:

”Domnule Gherman, vă rog.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Domnule primar, domnule secretar iar ne puneți să votăm lucruri ilegale. Vă rog frumos să
verificați mai bine ce se întâmplă, aceste proiecte de hotărâre. Când vorbim despre administrator neexecutiv
și ordonanța 109/2011, aceștia pot fi numiți pe 4 luni și li se poate prelungi mandatul cu 2 luni și tot așa.
Nouă ne cereți să le prelungim 4 luni. Este ilegal. Ori îi numim 4 luni și le prelungim 2 luni și tot așa. La fel
ca să nu mai intervin și la proiectul 22. Și la 21 și la 22 lucrurile sunt la fel.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Fiind vorba despre aceiași  administratori  pentru că  nu  s-a  reușit  selecția,  practic  este  o
prelungire de mandat până la urmă. Probabil prelungire cum este și pe la alte Societăți ale Statului.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Vă  spun în cunoștință  de  cauză.  Vă  rog să  verificați  și  să  nu ne puneți,  pentru că  așa
funcționez și eu la MinVest dacă tot zicea, de câțiva ani. Deci te numește 4 luni și prelungește 2 luni.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Tot ilegal?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu, nu. Legal. Dumneavoastră faceți ilegalități când prelungiți 4 luni. Deci este numire pe 4
luni și prelungire pe 2.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Dacă  dumneavoastră  considerați  că  este  ilegal,  puteți  să  nu-l  votați  și  să-l  atacați  în
Contencios. Ori eu consider că este perfect legal.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”O să ne abținem.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Vă abțineți pentru că așa vreți, nu pentru că este sau nu legal. Dar dacă nu este legal, vă
aștept să-l atacați în Contencios, bine?” 

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Ne abținem, pentru că tot timpul ne-am abținut.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Dar vă rog să-l și atacați pentru că ați făcut o afirmație că secretariatul Primăriei propune
hotărâri de consiliul nelegale.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Mulțumesc pentru sugestie.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Da, chiar vă rog.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Dnul Sorin Ilea:

”Fac mențiunea că în sală suntem prezenți 20 de consilieri.”

Hotărârea nr. 211/2022  se aprobă  cu 15 voturi ”pentru”(Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin, Palcău
Ciprian-Ștefan,  Popa Mircea-Marcel,  Neamțiu  Ioan,  Predică  Mihaela-Alina,  Sevastru Bujor-Virgil,

Voinia  Claudiu-Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Mărginean  Alexandru),  4  vot  ”abținere”(Costa  Diana-

Claudia,  Gherman  Petre-Lucian,  Vasile  Marian,  Vâlceanu  Constantin)  și  1  voturi

”împotrivă”(Claudiu-Ștefan Ionescu).
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A revenit  în sală  domnul consilier Sebastian - Alexandru Popa,  în acest  moment  sunt
prezenți 21 de consilieri.

La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  230/18.04.2022 privind acordarea unui  mandat  special  reprezentantului  Consiliului  Local  al
Municipiului  Hunedoara  în  Adunarea  Generală  a  Asociaţilor  la  Societatea  Parc  Industrial  S.R.L.
HUNEDOARA.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Pentru că domnul consilier a făcut o afirmație deosebit de gravă din punctul meu de vedere.
Aceste proiecte inițiate de mine și avizate de Serviciul Juridic și Secretarul General ca fiind nelegale, îi rog
pe toți cei 5 consilieri chiar să atace în Contencios Administrativ hotărârea, să o atace la Prefectură. Dacă a
greșit domnul Secretar General atunci înseamnă că avem o problemă și la alte proiecte, nu? Dacă în schimb
nu vă dați votul că nu sunteți convinși de acei oameni, este cu totul altceva. Dar aici s-a vorbit de nelegalitate.
În cazul dumneavoastră, sigur că da, aici este cu totul altă discuție dar când afirmi că Primăria Hunedoara
promovează proiecte de hotărâre ca fiind nelegale, situația este gravă. Mulțumesc.

Nu am nimic de adăugat nici la acest proiect.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Aș avea eu de adăugat. Probabil s-a pus în paralel cu ce se petrece la MinVest. Eu nu pot să
răspund de ce se petrece la MinVest, dar cu siguranță o să fie o persoană care o să verifice.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”O să verificăm ce se petrece și la MinVest. Societatea Statului.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Domnule Secretar dumneavoastră cred că ar trebui să vă abțineți de la astfel de afirmații.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Nu. Dumneavoastră m-ați atacat în direct că eu am semnat ilegal și eu v-am spus că am
semnat legal și eu v-am spus că, probabil dacă la mine este…..”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Este dreptul meu…eu v-am atacat în calitatea dumneavoastră de Secretar al Primăriei și eu
nu v-am atacat în calitatea dumneavoastră de persoană.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Și  eu  v-am  atacat  în  calitatea  dumneavoastră  de  persoană?  Am  pomenit  eu  de
dumneavoastră? Am pomenit eu numele dumneavoastră?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu are nici o legătură cu Primăria și cu proiectele de hotărâre.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Domnule consilier eu am pomenit numele unei Societăți în care dumneavoastră vremelnic
sunteți numit pe o perioadă determinată…”
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Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Cum suntem toți.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Exact.  Nu  v-am  atacat  personal  să  fim  bine  înțeleși.  Am  tot  respectul  pentru
dumneavoastră.” 

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Discutăm despre mine sau despre proiectele în ansamblu?”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Nu vreau să intru în polemică cu dumneavoastră.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Haideți să-l lăsăm pe somnul consilier. Poate să atace în Contencios. Domnule consilier, vă
rog eu frumos mutați mașina de la MinVest cu care ați venit din timpul serviciului de pe zona verde. Vedeți
că ați lăsat-o pe zona verde. Vă rog eu mutați mașina de la MinVest plătită din banii cetățenilor, cu care ați
venit la ședința de Consiliu, de pe zona verde. Vă mulțumesc.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Dnul Sorin Ilea:

”Fac mențiunea că în sală suntem 21 de consilieri.”

Hotărârea nr. 212/2022  se aprobă cu 17 voturi ”pentru”(Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin, Palcău

Ciprian-Ștefan, Popa Mircea-Marcel, Popa Sebastian – Alexandru, Neamțiu Ioan, Predică  Mihaela-

Alina,  Sevastru  Bujor-Virgil,  Voinia  Claudiu-Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Mărginean  Alexandru,

Claudiu-Ștefan Ionescu) și 4 voturi ”abținere” (Costa Diana-Claudia, Gherman Petre-Lucian, Vasile

Marian, Vâlceanu Constantin).

La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  231/19.04.2022 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr.  408/2020
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”
Hunedoara, cu modificările ulterioare.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 213/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 232/20.04.2022 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul
2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 214/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 233/20.04.2022 privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 al
instituţiilor  publice  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  aflate  în  subordinea  şi  finanţarea
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 215/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de
hotărâre nr. 234/21.04.2022 privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea privată
a municipiului Hunedoara a unui teren  aflat în intravilanul municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

  Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 216/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 452/25.11.2021 privind transparența cheltuirii bugetului local al municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Nu aș mai intra în detalii. Cred că la următoarele 27 de proiecte  ați citit, există un  referat
făcut de mine de care puteți ține cont sau nu puteți să țineți cont. Votul vă aparține dumneavoastră.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea   a  fost  respinsă,  obținând   5  voturi  „pentru”  (Ionescu  Claudiu-Ștefan,

Gherman  Petre-Lucian,  Vâlceanu  Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian  Vasile)  și  16  voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,  Popa

Sebastian-Alexandru, Neamțiu Ioan).

La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr. 453/25.11.2021 privind acordarea unui stimulent financiar pentru nou-născuți.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Din datele INS - ului  prezentate de domnul Primar în Raportul de activitate pe anul 2021,
rezultă că în anul 2021 s-au născut 503 copii și au decedat 1280 de persoane. Având în vedere acest fapt și
având în vedere că  foarte mulți  pleacă  din oraș,  eu zic că în 10 ani de zile vom avea maxim 30.000 de
locuitori. Proiectul din punctul meu de vedere era foarte bun și până acum nu am văzut nici o strategie din
partea Primăriei și a PSD-ului cu privire la stoparea scăderii demografice.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

 Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Aș dori să citez din acel referat de nelegalitate pe care l-am făcut și anume, art.14 alin.(3)
din Legea 273/2006   privind finanțele publice locale,  cu modificările  și  completările ulterioare. „Nici  o
cheltuială nu poate fi înscrisă în bugetele prevăzute la art. 1 alin. (2) şi nici nu poate fi angajată şi efectuată
din aceste bugete, dacă nu există baza legală pentru respectiva cheltuială.”

Inițiativa domnului consilier este lăudabilă, dar este un atribut al Ministerelor, al Guvernului,
și din păcate nu s-a dat acest atribut și autorităților publice locale.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând  1  vot  „pentru”  (Ionescu  Claudiu-Ștefan)  și  20

voturi „împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu  Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr. 454/25.11.2021  privind acordarea ajutorului de urgență sub formă de lemne de foc, din fondul
forestier  proprietate  a  UAT  Hunedoara  pentru  persoanele/familiile  din  zonele  defavorizate  de  pe  raza
municipiului Hunedoara, în perioada sezonului rece 2021-2022.
  

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Sezonul rece a trecut. Acum suntem în luna aprilie, aproape de luna mai. Proiectul a a fost
depus în noiembrie 2021. Mulțumesc! Nu mai am nimic de adăugat!”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.
 

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Și ca să răspund și sugestiei domnului consilier Gherman, dacă s-a dat avizul de legalitate
sau nu s-a dat, cred că s-a putut observa de către toți consilierii că nu s-a dat avizul de legalitate la comisii.
Am să repet. Nici acest proiect de hotărâre nu îți găsește baza legală în sensul că autoritățile publice locale nu
au atribuții. Există  Legea nr. 226/2021 privind stabilirea măsurilor de protecţie socială pentru consumatorul
vulnerabil  de  energie,  unde  se  regăsesc  aceste  persoane  și  cărora  li  se  acordă  aceste  drepturi  de  către
Guvernul României”.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea a fost respinsă,  obținând 1 vot „pentru” (  Claudiu Ionescu) și  20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
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hotărâre  nr.  455/25.11.2021  privind  aprobarea  instituirii  Programului  multianual  de  interes  local  pentru
susținerea familiilor cu minim trei copii și cu domiciliul în municipiul Hunedoara, prin înlesnirea accesului
acestora la serviciile publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara.
 

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată după cum bine ați văzut există referatul de neavizare a acestui proiect pe motiv că
nu există cadrul legal pentru a acorda aceste drepturi de către autoritățile publice locale, care se aplică de
către Guvernul României. La fel este valabil acel art. 14 alin. (3) din legea nr. 273/2006 privind finanțele
publice locale care nu permite să angajezi și să efectuezi cheltuieli dacă nu ai bază legală.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă” (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian).

La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 456/25.11.2021 privind aprobarea planului de măsuri destinate protecției persoanelor adulte fără
adăpost de pe raza municipiului Hunedoara în sezonul rece 2021-2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„A trecut sezonul rece din nou. Nu mai am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:
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„Tot la fel și aici nu a fost avizat de către Secretarul General din aceleași motive expuse ca și
până acum. Ba, mai mult, lipsește și acea anexă în care trebuia să existe și acel plan. Nu vă pot supune spre
aprobare ceva ce nu există.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 457/25.11.2021 privind acordarea unui sprijin financiar pentru prevenirea abandonului școlar în
municipiul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.

      Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

    „Tot la fel există un referat pentru neavizare al acestui proiect pentru că nu există bază
legală”

       Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

     Hotărârea a fost respinsă, obținând 1 vot „pentru”( Claudiu Ionescu) și 20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

 La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  458/25.11.2021  privind  acordarea  unui  sprijin  financiar  pentru  persoanele  sau  familiile  din
municipiul Hunedoara care adoptă copii.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată aveți acel referat prin care se vede nu există bază legală pentru efectuarea acestor
cheltuieli.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 459/25.11.2021 privind acordarea unui stimulent financiar pentru constituirea familiilor.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.
    

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată în referatul pe care îl aveți și supus atenției, am invocat acel art.14 care nu permite
efectuarea cheltuielilor fără acel a avea bază legală.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă” (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
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hotărâre nr. 460/25.11.2021 privind acordarea unui stimulent financiar pentru copii cu handicap.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                         -      Comisia de Cultură.
    

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„La fel există referatul Secretarului General de neavizare în care am invocat că autoritățile
publice  locale  nu  au  bază  legală  pentru  acordarea  acestor  drepturi.  Aceste  drepturi  se  acordă  de  către
Guvernul României.”

      Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

     Hotărârea a fost respinsă, obținând 1 vot „pentru” (Claudiu Ionescu) și 20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 461/25.11.2021  privind stabilirea cuantumului penalităților la 0,3% pe zi în cazul întârzierilor în
executarea contractelor de achiziții publice de lucrări edilitare.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Acest proiect, din punctul meu de vedere, este foarte bun. Mă gândesc la faptul că avem
întârzieri în darea în folosință a anvelopărilor  celor 14 blocuri, a modernizării Casei de Cultură și cred că ar
fi benefic să avem și penalități cu privire la contractele acestea care se vor face în viitor. Mulțumesc! ”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

    

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată există un referat al Secretarului General, pentru că Legea 98/2016 este cea care
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stabilește  cuantumul  și în ce condiții și cine poate stabili penalitățile. De asemenea, vă informez că toate
contractele Municipiului Hunedoara au ca și clauze, penalități, clauze care sunt în limitele prevederilor legii
98/2016 cu privire la achizițiile publice.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 37 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 462/25.11.2021 privind demararea procedurilor de instituire a regimului de arie naturală protejată
de interes local, din punct de vedere cultural și al protecției mediului, a aliniamentului de castani sălbatici
(Aesculus hippocastanum) de pe Bulevardul Dacia din municipiul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”
Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate

de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului

Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.

                         -      Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată există un referat prin care am refuzat avizarea. Acestea pot fi declarate în urma
unei documentații științifice ce se înaintează consiliilor locale. Fără acea documentație a unor specialiști, nu
se poate aviza un asemenea proiect.” 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile și Popa Sebastian). 

La punctul 38 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 464/25.11.2021  privind accesul liber și gratuit în curțile și pe terenurile de sport aparținând
școlilor primare, gimnaziale și liceale.

 Se dă cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
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de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului

Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism

                         -      Comisia de Comerț.
                         -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată și aici există un referat al Secretarului General cu privire la neavizarea proiectului
din acele motive pe care vi le-am arătat. Consider că nu este legal, aceste terenuri aparțin școlilor, date în
folosință  școlilor și  este atributul  Consiliilor  de Administrație ca să  decidă,  nu este atributul  Consiliului
Local”

Dnul Alexandru Mărginean:

„Cu tot respectul față de inițiator, vreau să spun că sunt total împotriva unei asemenea idei.
S-au făcut unele terenuri de sport la școli, Școala nr.9, Școala nr.12, care s-au și anvelopat și recondiționat,
dar și așa în care terenurile, în afara orelor de program sunt închise, se sparg, se rup se distrug și nu este
personal, nici măcar în curtea școlii, n-ar fi vorba de intrat orice persoană. Mai mult, uitați-vă în vest, școlile
sunt mai bine păzite decât instituțiile financiare. Nu se poate așa ceva, dar  dacă am avea mai mult personal,
paznic pe fiecare schimb, n-ar fi rău să păzească și școala și terenul de sport. Mulțumesc!”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Mi-aș permite o completare la ceea ce am spus că este atributul Consiliului de Administrație
în a căror componență sunt și consilierii locali și care pot să supună atenției această problemă.”

Dnul Ionuț Andrei Fetica:

 „Nu sunt de acord cu colegul meu consilier. Știu cum am copilărit și  unde m-am jucat.
Faptul că se distrug, asta cred că ține de fiecare cum trebuie să-și protejeze proprietatea. În Occident pot să
vă spun că am călătorit în foarte multe țări, accesul este permis în majoritatea  instituțiilor școlare după un
anumit program, când nu se mai desfășoară activități. Pe lângă asta, Occidentul au o infrastructură mult peste
a noastră, întrucât există și alte spații, unde copii își pot desfășura activitatea. Rog, consilierii locali care fac
parte  din  Consiliile  de  Administrație  ale  școlilor,  să  solicite  accesul  copiilor,  după  orele  de  program.
Mulțumesc!”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Da, este decizia Consiliilor de Administrație, așa este. Nu este o decizie a Consiliului Local.
Ei administrează aceste obiective de investițiile pe care le-am făcut noi până la urmă, dar știți punctul lor de
vedere, nu? Distrugerea.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Aș dori să-i spun domnului consilier Mărgineanu că aceste școli și  licee sunt păzite. Au
pază proprie și sănătatea copiilor e mai importantă.” 

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Și  eu sunt de acord cu deschiderea lor, dar hotărârea o ia Consiliul de Administrație al
școlii, ei se organizează, cred că nu este bine să...”

Dnul Claudiu Voinia:

„Din păcate, paza este complet insuficientă. Vorbesc în cunoștință de cauză. Am încercat să
dau acces în curtea școlii mele. Vin, de exemplu, persoane care își cresc câinii, ce rămâne în urma lor, e
greu...”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Aici este vorba de copii, nu de câini!”
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Dnul Sorin Ilea:

„Dacă este liber intră și copii și câini, nu?”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Bun, ca să clarificăm. Este un atribut al Consiliilor de Administrație, ele decid condițiile în
care se poate pătrunde, în caz contrar, cine intră  se supune prevederilor legii 61 cu privire la accesul în
instituții.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Între timp s-a inițiat o lege care a fost respinsă de CCR fiind neconstituțională.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 39 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  465/25.11.2021 privind aprobarea criteriilor de încadrare în categoria clădirilor neîngrijite,  a
clădirilor situate în intravilanul municipiului Hunedoara, pentru care se va aplica impozitul majorat.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre (domnului Consilier local Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.

                         -     Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Nu aș putea spune că nu are bază legală, are bază legală și se și regăsește în ceea ce ați votat
dumneavoastră. Dacă am mai vota încă o dată același lucru, am încălca principiul paralelismului din Legea
24 cu privire la tehnica legislativă, deci acest proiect, practic este votat de dumneavoastră, l-ați votat la finele
anului trecut ți în fiecare an se votează. Acest proiect este un proiect inițiat de către domnul Primar pe care
dumneavoastră l-ați votat.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Deci, ca să înțelegem. Se suprapune, că există. Deci nu putem să votăm ceva ce și punem în
aplicare, noi avem așa ceva și punem în aplicare. Pe partea cealaltă domnul consilier Ionescu are inițiative
bune, dar se dublează cu cele care există la nivel național sau sunt aceleași în care doar Guvernul poate să
intervină. Sunt niște proiecte social-democrate cu adevărat. Vedeți, că și eu le-am susținut la rândul meu,
acela cu stimulente financiare la nivel național prin asociația Municipiilor. Să sperăm că actualul Guvern,
dacă tot social-democrații fac parte din el vor rezolva această problemă. De fapt, ați auzit-o pe d-na Ministru
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Firea că a discutat exact despre astea, se discută ca  să se implementeze...practic călcați pe urmele social-
democraților prin aceste proiecte. Asta e de bine, nu de rău.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Interesul meu este dezvoltarea Hunedoarei.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a fost  respinsă,  obținând 1 vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20  voturi

„împotrivă”  (Palcău  Ciprian-Ștefan,  Predică  Mihaela,  Ilea  Sorin,  Popa  Mircea-Marcel,  Muntean

Petru,  Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,

Sevastru  Bujor-Virgil,  Cristea  Maria,  Olar  Cătălin-Florin,  Bolosin  Florin,  Voinia  Claudiu-Ștefan,

Neamțiu Ioan,  Gherman Petre-Lucian,  Vâlceanu Constantin,  Costa  Diana-Claudia,  Marian Vasile,

Popa Sebastian). 

La punctul 40 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  466/26.11.2021privind aprobarea criteriilor de încadrare în categoria terenurilor neîngrijite, a
terenurilor situate în intravilanul municipiului Hunedoara, pentru care se va aplica impozitul majorat.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Este aceeași situație ca la celălalt proiect. În cazul în care s-ar vota acest proiect s-ar încălca
principiul  paralelismului  care  se  regăsește  în  Legea nr.  24 cu privire  la  tehnica legislativă.  Deci  aceste
reglementări se regăsesc votate de către dvs. la finele anului trecut.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 41 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 469/06.12.2021 privind eliminarea taxei pentru apele pluviale în municipiul Hunedoara. 

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Numai un singur comentariu. Din punctul meu de vedere se creează o discriminare: unii

plătesc taxa, unii nu o plătesc. Altceva nu am nimic de adăugat.”
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Acum, raportat la acest proiect de hotărâre, pe fond într-adevăr acele două articole de lege
au fost abrogate și apa pluvială din punctul meu de vedere nu ar mai trebui plătită doar că noi nu putem decât
să  dăm un mandat reprezentantului  ADI cu privire la acest  fapt iar  ADI -  ul  să  supună  hotărârii tuturor
membrilor ADI  această problemă. Forma hotărârii practic nu am putut să o avizez dar pe fond, ca și cadru
legislativ nu am nimic de adăugat, sunt de acord cu cele spuse.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „Bun. Acum problema este că dumneavoastră ca și consilier trebuie să aveți ceva de adăugat.
Oportunitatea  privind un astfel de proiect și eu o văd necesară. Cadrul legislativ e adevărat că nu ne ajută și e
posibil să nu avem câștig de cauză. Dar, pentru că este o propunere a unui consilier local care într-adevăr așa
cum a spus domnul Secretar în momentul de față nu este îmbrăcată  cum trebuie, acest proiect de hotărâre,
propun să  revenim cu el,  într-o ședință  viitoare, îl  refacem, la inițiativa dumneavoastră,  nu trebuie să  se
supere primarul sau viceprimarul că  nu au ei inițiativa. Și  eu sunt de acord ca reprezentant al Partidului
Social Democrat și alături de cei 13 consilieri social democrați să cerem eliminarea taxei pluviale. Să dăm un
mandat de fapt, nu? așa ați zis. Să dăm un mandat de reprezentare reprezentantului nostru în ADI, pentru că
acolo se va hotărî, pentru acest lucru. Facem o încercare. Dar vreau să mai subliniez ceva. Aceste ADI - uri
sunt create tot de oamenii politici. Din întâmplare erau liberalii  la conducere, prin reprezentantul lor Mircea
Moloț,  care  au făcut  niște  ADI -  uri  bune,  dar  au  strecurat  un  lucru  ca să  le  poată  controla:  vot  egal.
Municipiul Hunedoara are un vot egal cu comuna Bătrâna, că nu se supără nimeni că nu suntem de acolo nici
unul. Ca la federația de fotbal cu Steaua sau cu Clubul de copii, nu? Și cu siguranță, nu vor ține cont cum nu
au ținut cont nici la ADI - ul de gunoi de curând privind majorarea cotizației cu care noi nu am fost de acord,
dar au fost de acord comunele. Însă nu este lipsit de importanță de a discuta acest lucru și de a arăta voința
Consiliului local din cel mai mare oraș al județului Hunedoara. Perfect de acord și săptămâna viitoare sau
când considerați dumneavoastră că aveți timpul necesar să veniți la Primărie. Pe același tipar. Orice proiect
este  bun,  cu  condiția  să  nu  se  suprapună  unul  peste  celălalt,  cum a  zis  domnul  Secretar,  să  îmbrăcăm
legalitatea, nu are nimeni nimic de discutat. Mulțumesc.”

Dnul. Claudiu Ionescu:

„Având în vedere că majoritatea este PSD – PNL, cred că nu ar fi nici o problemă să fie
votat. Și pentru toate UAT - urile.”

Dnul. Marian Vasile:

„Domnule Primar, domnule Secretar, stimați colegi. Același lucru am vrut să-l subliniez și
eu, tocmai ce ați spus dumneavoastră și dacă îmi permite domnul inițiator al acestui proiect, să fie retras
acuma de pe ordinea de zi, ca să nu expire și  să nu mai putem profita de această ocazie și totodată când va fi
supus votului, aș propune să fie chemat aici directorul de la Aquaprest și reprezentantul nostru în ADI ca să
aibă la cunoștință despre hotărârea noastră, să o poată duce mai departe să fie respectată.”

 Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Din punct de vedere legislativ proiectul nu mai poate fi retras dar vă puteți abține ca să nu
fie nici pozitiv, nici negativ.”

Dnul. Marian Vasile:

 „Dar se poate relua după aceea același proiect?”
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Bineînțeles.”

Dnul. Marian Vasile:

„Am înțeles că e o problemă de formă și nu de fond.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Da. Se poate.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând  1  vot  „pentru”  (Claudiu  Ionescu),  16   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan

și Popa Sebastian) și 4  voturi „abținere”  (Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-

Claudia, Marian Vasile) .

La  punctul  42 al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  simplă). Proiect  de
hotărâre  nr.  471/06.12.2021 privind înființarea comisiei  speciale  pentru identificarea barierelor  birocratice  în
relația cetățenilor cu Administrația Publică Locală a municipiului Hunedoara.

Se  dă  cuvântul  inițiatorului  proiectului  de  hotărâre (domnului  Consilier  local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

   Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

   „Există referatul Secretarului cu privire la nelegalitatea acestui proiect. Mi-aș permite să
citez din Codul administrativ, art. 127 Consiliile locale pot organiza comisii speciale de analiză şi verificare
formate din consilieri locali, pe perioadă determinată, la propunerea unei treimi din numărul consilierilor
locali  în  funcţie  sau  a  primarului.  Componenţa,  obiectivele  şi  perioada  de  desfăşurare  a  activităţilor
acestora se stabilesc prin hotărâre a consiliului local. Membrii comisiei acţionează în limitele stabilite prin
hotărâre. Pe cale de consecință, nu există o treime care să fi propus acest proiect. Plus forma nu este… Se
pot înființa anumite comisii pe anumite domenii, doar așa cum v-am spus, propuse de o treime, să  aibă
mandate limitat și punctual ceea ce trebuie să facă. În concluzie, proiectul nu a fost vizat de Secretar pentru
că nu îndeplinește condițiile de legalitate.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 
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La punctul 43 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  473/06.12.2021  privind  combaterea  și  distrugerea  ambroziei  pe  teritoriul  municipiului
Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Din punctul meu de vedere este un proiect foarte bun. Știți ce înseamnă.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată există un referat de nelegalitate a acestui proiect și  totodată vă spun că există o
comisie care se ocupă prin dispoziția Primarului cu privire la combaterea ambroziei, conform prevederilor
legale cu privire la această  problemă.  Deci practic problema este rezolvată  nu se impune să  aprobăm un
proiect  de  hotărâre,  este  numită  o  comisie  numită  prin dispoziție  de  Primar,  comisie  care  analizează  și
colaborează cu cei de la Garda de mediu.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile și Popa Sebastian). 

La punctul 44 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  474/06.12.2021  privind  aprobarea  introducerii  unor  norme  de  bune  practici  în  municipiul
Hunedoara în ceea ce privește distribuirea de cataloage, pliante și flyere publicitare.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu: 
„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

                 
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Acest proiect de hotărâre implica și alte cheltuieli. Vă relatez iarăși din Legea finanțelor
publice:  nici  o  cheltuială  nu  poate  fi  înscrisă  în  bugete  dacă  nu  există  bază  legală  pentru  respectiva
cheltuială. În concluzie nu a fost avizat de către Secretar.”
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 45 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 475/06.12.2021 privind oferirea gratuită a sălilor de curs și suportarea cheltuielilor cu utilitățile
de către municipiul Hunedoara pentru programul after school al elevilor din clasele 0-IV.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism. 
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

   Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată aceste prevederi se regăsesc în Ordinul nr. 5349/2011 a metodologiei de organizare a
programului ”Școală după școală” publicat în Monitorul Oficial tot în 2011. Pe cale de consecință s-ar încălca
principiul paralelismului plus că noi nu avem atribuții ca autoritate deliberativă să aprobăm ceva ce s-a aprobat
deja de către Guvernul României.” 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 46 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.  476/06.12.2021 privind  instituirea  taxei  speciale  pentru promovarea  turistică  a  municipiului
Hunedoara pentru anul 2022.  

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
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Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată acest proiect a fost avizat cu  recomandări în sensul că într-adevăr, există cadru legal
pentru a putea pune această taxă doar că ea nu mai poate fi pusă de la data de 1 ianuarie cum a fost prevăzut, mai
mult decât atât Codul fiscal prevede că taxele care se stabilesc anul acesta se stabilesc pentru anul următor.” 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea a fost respinsă, obținând 2 voturi „pentru” (Claudiu Ionescu și Fetica Andrei

Ionuț) și  19  voturi „împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică  Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-

Marcel, Muntean Petru, Butuc Ioan, Mărginean Alexandru, Borca-Lucan Laura-Valentina, Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile și Popa Sebastian). 

La punctul 47 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de
hotărâre  nr.  478/06.12.2021 privind  plantarea  de  copaci  în  parcările  de  la  nivelul  solului  în  municipiul
Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată există un referat prin care nu am avizat pentru că nu există cadru legal pentru obligarea
cetățenilor să execute lucrări pe domeniul public.” 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 48 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de
hotărâre  nr.  479/06.12.2021  privind  aprobarea  documentației  actualizate  a  „Registrului  local  al  spațiilor
verzi” din municipiul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
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Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.
                   

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Hunedoara, cel mai mare oraș, cel mai mare municipiu care nu este reședință de județ încă
nu are un Registru local al spațiilor verzi. Încă nu am văzut acel proces-verbal, încă nu am văzut ce a făcut
comisia. Neavând procesul verbal nu știu ce să zic. Mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Proiectul de hotărâre nu a putut fi avizat pentru legalitate de către Secretar întrucât nu există
acele  anexe,  nu  există  acel  registru.  Mai  mult  decât  atât  discutăm despre  o  documentație  care  nu  poate  fi
comandată  de  către  un  Consiliu  Local  iar  documentația  care  se  comandă  de  către  ordonatorul  de  credite,
documentație  care  se  află  de  altfel  în  actualizare  și  care  în  curând va  fi  supusă  spre  avizare  dvs.  Da,  este
comandată și în plus pentru actualizare.”

Dnul. Claudiu Ionescu:

„Să speram că în 2022.”

 Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Cu siguranță. ”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 49 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de
hotărâre nr. 480/06.12.2021 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a activității de
voluntariat din cadrul Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Aș  vrea să  adaug numai  că  până  la acest  moment  nu există  nici  un voluntar  în  cadrul
Direcției DAS.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
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  -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată  nu a fost avizat  din punct de vedere a legalității  de către Secretar acest proiect de
hotărâre. Există un regulament stabilit prin Legea nr. 78, am încălca principiul paralelismului dacă am veni noi să
mai adăugăm noi ceva ce a fost aprobat de către Guvern.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Deci se poate face voluntariat.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Voluntariat se poate face dar nu există voluntari. ”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Vă așteptăm. Eu zic că e ok, adică nu putem vota un proiect de hotărâre pentru ceva ce există
deja.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Legea  nr.  24  nici  nu  permite  să  aprobăm noi  ca  autoritate  publică  locală  ceva  ce  aprobă
Guvernul.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Pe facebook avem mulți voluntari.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 50 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea simplă).   Proiect de
hotărâre nr. 481/06.12.2021 privind Regulamentul local de urbanism referitor la cromatica fațadelor pentru
creșterea calității arhitectural-ambientale a clădirilor în municipiul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Din punctul meu de vedere un proiect foarte bun, am evita acele anvelopări în care avem
culori roșu, mov și nu mai știu ce culoare. Să sperăm că b-dul Corvin va arăta mult mai bine în viitor prin
acele proiecte pe care le-am aprobat. Mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată  în  acest  proiect  existau  și  sancțiuni,  sancțiuni  care  depășeau  maximul  admis  de
Ordonanța 2. Mai mult decât atât orice documentație nu se poate aproba decât în condițiile legii și anume PUD,
PUZ,  acele  documentații  reglementate  de  legea  urbanismului,  nu  putem noi  să  aprobăm ceva  peste  legea
urbanismului.”
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Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Bun. Și  aici  mai  avem o completare.  Noi avem așa ceva și  aici.  În  momentul în care scoți
certificatul de urbanism ți se cer niște documente și este specificat și lucruri referitoare la cromatică. Deci le
punem în aplicare.”

Dnul. Claudiu Ionescu: 
„Dar de ce avem în oraș...?

Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „Acum, noi nu suntem, nici dumneavoastră nu sunteți consilier din 1990, nici eu nu sunt primar
din 1990. Dacă o să vă uitați cu atenție o să vedeți că acele pete de culoare sunt foarte vechi. Cerem inclusiv la
anvelopări proiect. Și prin proiect stabilim grosimea anvelopării și totodată culoarea. Suntem atenți la cromatică.
Adică chiar aveți dreptate, doar că noi facem lucrurile acestea.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 51 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).   Proiect de
hotărâre nr. 482/06.12.2021 privind aprobarea Regulamentului de creștere și deținere a animalelor domestice
și a păsărilor de curte în municipiul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Acest proiect l-am preluat de la Primăria municipiului Deva, care a fost votat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Urbanism.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată în acest proiect nu este avizat întrucât anumite prevederi se regăsesc în hotărârea de
consiliu cu privire la sancționarea persoanelor și cu privire la creșterea în anumite zone a animalelor. Deci există
în  acea  hotărâre  stabilite.  Mai  mult  decât  atât  avem  și  regulament.  Deci  practic  am  încălca  principiul
paralelismului. Ceea ce încercați dvs. să aprobăm, ele în bune parte sunt aprobate.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 52 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).    Proiect de
hotărâre nr. 483/06.12.2021  privind Regulamentul pentru extinderea apartamentelor prin construirea unor
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balcoane.
Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu

Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.
                   

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Urbanism.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată acest proiect nu este avizat de către Secretarul General, documentațiile reglementate de
legea urbanismului sunt PUG, PUD, PUZ nu putem emite alte documentații, noi Consiliul Local.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile,  Popa Sebastian). 

La punctul 53 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).   Proiect de
hotărâre nr. 27/17.01.2022 privind înregistrarea audio-video și transmiterea în direct a ședințelor consiliului
local al municipiului Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                 
Dnul. Claudiu Ionescu: 
 „Se face, da se face. Ca urmare acestui proiect, parțial. Este benefic din punctul meu de

vedere.”
Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „S-a făcut și în consiliul trecut. Doar pandemia ne-a ținut mai departe. Noi facem asta din
2016, nu?”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

Dnul. Claudiu Ionescu: 
„Deci este un proiect bun până la urmă.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Păi cum să nu, doar că e pus în practică.”
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Dnul. Claudiu Ionescu: 
„Ar trebui votat prin consiliu.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„S-a votat. Reglementările se regăsesc în regulamentul consiliului local încă din 2016.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „Asta spuneam că se face.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

 „Într-adevăr, au fost momente din cauza pandemiei, că nu ne-am întrunit și nu s-a putut.”

Dnul. Claudiu Ionescu: 
 „Aș vrea să știu și eu care e hotărârea de consiliu local. Dacă este, atunci e în regulă.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

 „Este. Drept dovadă că se și transmite. Și s-a transmit și înainte.”

Dnul. Claudiu Ionescu: 
„Și se puteau face înregistrări și live-uri și în pandemie și online. Nu era nici o problemă. Și alte

Primării o fac. ”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile,  Popa Sebastian). 

La punctul 54 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de
hotărâre  nr.  28/18.01.2022  privind  modificarea  Anexei  Regulamentului   de  organizare  și  funcționare  a
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara aprobat prin HCL nr.62/2021. 

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                  
Dnul. Claudiu Ionescu: 
 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată proiectul de hotărâre nu a fost vizat de către Secretar din motive de negalitate. Mi-aș
permite să vă supun atenției art. 154 din Ordonanța nr. 57/2019 prin care se spune că primarul are în subordine un
aparat de specialitate, nici vorbă Consiliul Local să aibă un aparat de specialitate care să redacteze. Primarul este
cel care are în subordine aparatul de specialitate și nu Consiliul local iar prin acest proiect se dorea să aibă și
Consiliul local un aparat de specialitate, ceea ce ar încălca prevederile legale ale Codului administrativ.” 

Dnul. Caludiu Ionescu:
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„Este vorba de art. 136 din Codul administrativ care spune că proiectele inițiate de consilieri...”

 Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Sprijin înseamnă, la fel cum v-am spus, în sensul să vă îndrumăm din punct de vedere legal, să
vă spunem că nu este legal sau este legal, sau să vă indicăm cadrul legal care v-ar putea ajuta, dar nu putem
discuta despre un aparat propriu. Mai mult,  acea prevedere care era prin legea nr. 215 în care doi consilieri
juridici  erau sub  autoritatea  Consiliului  Local  a fost  abrogată  prin Codul  administrativ  și  nu mai  există.  În
concluzie, doar primarul este cel care are aparatul de specialitate. ”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 55 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).   Proiect de
hotărâre nr.177/14.03.2022 privind încheierea unui act adițional la contractul nr. 119/11.02.2021 de preluare a
dreptului de concesiune asupra terenului de 320 mp aparținând municipiului Hunedoara, terenul înscris în
C.F. nr. 73843 Hunedoara. 

Se dă  cuvântul inițiatorului  proiectului de hotărâre (domnului Consilier local  Claudiu
Ionescu)  pentru prezentarea Referatului de aprobare.

                   
Dnul. Claudiu Ionescu: 
„Contractul  de concesiune are  o valabilitate  de 99 de ani.  Mă  gândeam că  am putea să

reducem acest termen.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Totodată acest proiect nu a primit viza de legalitate din partea Secretarului deoarece se încalcă
anumite prevederi legale și anume, nici un contract nu poate fi modificat de către o singură parte. Mai mult decât
atât,  în toată  legislația  survenită  de la data încheierii contractului se specifică  că  se respectă  legislația de la
momentul încheierii. La momentul încheierii legislația permitea Consiliului local să încheie pe o perioadă cât
considerau de bună credință. În general, la momentul respectiv, din ce am verificat toate UAT - urile au mers pe
99 de ani, de abia după aceea după ce s-a modificat legislația s-a revenit la 49 de ani pentru contractele noi. Dar,
pentru cele vechi rămâne aceea prevedere în vigoare atâta timp cât cealaltă parte nu este de acord cu modificarea.
Ea se poate modifica cu acordul părților. Dar cealaltă parte ne-a transmis punctul de vedere că nu este de acord.
În concluzie proiectul de hotărâre nu poate fi vizat. Există și practică judiciară în care au fost Consilii locale care
au modificat și s-a pierdut în instanță. Decizia vă aparține dumnevoastră dar din punct de vedere a legalității eu
nu voi viza acest proiect, astfel voi fi ferit să plătesc daune.” 

Dnul. Caludiu Ionescu:

„Din ce am citit  din contractul  de concesiune este  vorba de 99 de ani în care se  va plăti  o
concesiune de 1400 de lei pe an.”

 Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Eu nu pot să pun în discuție un contract valabil.”

Dnul. Caludiu Ionescu:
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„În momentul de față avem un bar care funcționează într-un parc și nici măcar Societatea nu mai
e aceeași.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

 „Da,  și  legea  nr.  50  spune  foarte  clar  că  noua  Societate  va  prelua  contractul.  Ceea  ce
dumneavoastră  ați și aprobat practic preluarea contractului cu toate drepturile și obligațiile prevăzute în primul
contract.”

Dnul. Caludiu Ionescu:

 „Eu vorbesc  de  Societatea  care  efectiv  funcționează  în  acel  bar.  Nu este  cea  care  a  preluat
contractul. Este altă Societate.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

 „Se va verifica. Nu aș putea să vă spun.”

Dnul. Caludiu Ionescu:

 „Este răspunsul primit de la Poliția Locală.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Ceea ce vă pot spune cu privire la spațiu unei persoane juridice, decide dânsa. Bun, haideți să nu
divagăm. În concluzie acest proiect nu este vizat de către Secretar din motivele pe care vi le-am enunțat, mai
departe votul vă aparține, dvs. decideți.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea  a  fost  respinsă,  obținând 1  vot  „pentru” (Claudiu Ionescu)  și  20   voturi

„împotrivă” (Palcău Ciprian-Ștefan, Predică Mihaela, Ilea Sorin, Popa Mircea-Marcel, Muntean Petru,

Butuc  Ioan,  Fetica  Andrei  Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Borca-Lucan  Laura-Valentina,  Sevastru

Bujor-Virgil, Cristea Maria, Olar Cătălin-Florin, Bolosin Florin, Voinia Claudiu-Ștefan, Neamțiu Ioan,

Gherman Petre-Lucian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana-Claudia, Marian Vasile, Popa Sebastian). 

La punctul 56 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  235/26.04.2022  privind  aprobarea  depunerii  de  către  Municipiul  Hunedoara  a  proiectului
"Eficientizarea energetică a clădirii aflate în proprietatea publica a municipiului Hunedoara, B-dul Corvin,
nr.14", pentru finanțare prin Planul Național de Redresare și Reziliență, Componenta C5 – Valul renovării,
Axa 2 – Schema de granturi pentru eficiență  energetică  și  reziliență în clădiri publice, Operațiunea B2 –
renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor publice.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „Un nou proiect pe Planul Național de Redresare și Reziliență. Ați citit documentația. Nu am
nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 217/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 57 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
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hotărâre nr.236/27.04.2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI) și a
indicatorilor tehnico – economici  pentru obiectivul de investiție „Amenajarea fostei Școli Generale Nr. 10
din Municipiul Hunedoara” - Str. Intrarea Spicului, nr. 6, localitatea Hunedoara, județul Hunedoara.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „Tot un proiect pe fonduri europene. Documentația a fost prezentată. Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 218/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 58 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.237/27.04.2022 pentru modificarea Anexei nr.  1 la  Hotărârea nr.  191/2022 privind aprobarea
proiectului „Amenajarea fostei Școli Generale Nr. 10 din municipiul Hunedoara” și a cheltuielilor legate de
proiect.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 219/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 59 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr. 221/14.04.2022  privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a
unui președinte de ședință  pentru perioada 01.05.2022-31.07.2022.

Se dă  cuvântul inițiatorului proiectului de hotărâre, pentru prezentarea Referatului de
aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”
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Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

Se dă cuvântul domnului consilier local Neamțiu Ioan care propune pe dna consilier local
Mihaela Predică să conducă ședințele consiliului local în perioada 01.05.2022 – 31.07.2022.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 220/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 60 al ordinii de zi - Prezentarea adresei domnului Lincă Nicolae înregistrată la
Primăria  municipiului  Hunedoara  sub  nr.  28108/01.04.2022  precum  și  al  punctului  de  vedere  a
compartimentului de specialitate nr. 28706/18.04.2022.

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

La punctul 61 al ordinii de zi. Diverse

Dnul Claudiu Ionescu:
„Fiind în săptămâna luminată mă limitez la o singură întrebare. L-aș întreba pe dl. Primar

când va fi dată  în folosință  Casa de Cultură? Având în vedere că  ea trebuia finalizată  în ianuarie 2022.
Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„După cum știți  investiția nu ne aparține. Ea este a Consiliului Județean. Au fost diverse
probleme cu care s-au confruntat constructorii dar cu siguranță cât de curând va fi gata. Am văzut că au venit
și ușile pentru incendiu. Eu estimez că în maxim două luni ar trebui să fie terminat absolut tot. Depinde de ei,
de contractul pe care îl au. Dar, nu știu dacă ați fost înăuntru, s-a lucrat bine. ”

Dnul Claudiu Ionescu:
„Ne gândim la vreun eveniment?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Da.  Ar  trebui  să  ne  gândim la  un  eveniment.  Cred  că  Consiliul  județean  trebuie  să  se
gândească la un eveniment pe care să-l și finanțeze. O să le facem o propunere.” 

Dnul Sorin Ilea:

„Domnul Mărginean, vă rog.”

Dnul Alexandru Mărginean:

„Eu nu am întrebări, am răspunsuri oarecum evazive. Dacă vrem să trăim pe viitor într-un
oraș liniștit, sănătos, avem nevoie de două lucruri: educație și sănătate. Să fim sănătoși.”
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Dnul Sorin Ilea:

„Da, mulțumim. Domnul Muntean, vă rog.” 
Dnul Petru Muntean:

„Aș avea două probleme de ridicat. Amândouă poate au același element comun. Și anume
unu: problema câinilor vagabonzi care se pare că iară sunt în număr mare în orașul nostru. Chiar discutam cu
niște colegi de aici de față  faptul că sunt anumite zone ale orașului unde au apărut aceste haite de câini
vagabonzi. A doua: știm că populația orașului este îmbătrânită, știm că copiii sunt plecați majoritatea în afara
orașului sau a țării și atunci cei mai în vârstă și-au găsit o apropriere față de diferite, sau diferite hobby-uri
printre care și cea de a avea un câine mai mic pe lângă casă. Dar asta nu ne împiedică să vedem faptul că
orașul este plin de fecale și de urină de la acești câini. Adică eu cred că ar trebui luată o măsură în sensul că
cei care dispun de câini și iasă cu ei la plimbare să aibă în dotare, așa cum e în lumea civilizată, o punguță, o
mătură și un făraș. E o treabă care se impune. Și pot să facă atâta efort. 

Și ar mai fi încă o problemă. Și chiar discutam cu colegul Fetica care semnala faptul ieri la
ședință faptul că sunt anumite persoane care își plimbă patrupezii pe zona pe la Sanitas și urcă pe gazonul
acela care este ridicat. Ceea ce este deja..., în cazul acesta eu zic că camerele ar trebui montate mai repede.
Pentru că  e penibil.  În  zona verde să-și  mângâie  câinii  ...  așa ceva nu se  poate.  Atât  am vrut  să  spun.
Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Suntem una dintre puținele UAT - uri care avem un adăpost pentru câinii comunitari. Așa
cum am spus în nenumărate rânduri, s-a dat greș  cu ADI - ul pentru câini. Undeva din punct de vedere
legislativ, pentru că Consiliul Județean nu a mai avut voie să finanțeze și de aici degringolada. Din păcate cei
care trebuie să  aplice legea la nivelul UAT-urilor nu o aplică.  Noi având un adăpost, strângem câinii din
Hunedoara dar fiți convins că alte UAT-uri care nu au adăpost, pe timpul nopții cam bănuim ce se petrece. Și
nu putem să avem un polițist la fiecare nici măcar colț de stradă. Nu ai cum. UAT-ul este foarte mare. Nu are
doar intravilan, are și extravilan. Și îi lasă, și noi tot adunăm. Adopțiile acelea despre care vorbim sunt doar
pe facebook, ca și voluntariatul de care pomenea dnul. consilier Ionescu. Mulți sunt viteji pe facebook. Iau
căței pe facebook, participă la voluntariat pe facebook. În societatea civilă nu-i vezi. Și eu am crezut că prin
adopțiile acestea vor scădea numărul câinilor din adăpostul nostru. Ba mai mult, am luat o decizie și cred că
nimeni nu ar fi luat altă decizie dintre dvs., să nu eutanasiem nici un cățel. Vina nu este a câinelui că este pe
stradă, este a cetățeanului, nu? Și ne costă mult hrănirea lor, pentru că e o normă de hrană care trebuie să o
aplicăm. Nici legislația nu ne ajută  foarte mult privind sterilizarea câinilor de la curți. Am făcut ședințe,
inclusiv ajutându-mă de doi domni de la un ONG care chiar știau ce vorbesc, și mi-au explicat ce ar trebui să
facem la curți. Să știți că nici o instituție deconcentrată a statului nu ne-a ajutat. Absolut nimeni. Toți se fac
că nu văd. Noi mergem mai departe. Într-adevăr, în ultimul timp iar au început să vină din alte părți și o să îi
strângem. Dar municipiul Hunedoara suportă cheltuielile acestea foarte mari și alții nu le au. Au venit la mine
primari să-i învăț cum să facă. Eu le-am explicat, dar de făcut nu au făcut. E mai simplu să-i aduni și să-i
basculezi la Hunedoara pe dealul Silvașului, nu? Să sperăm că, ținând cont de faptul că suntem și în direct,
suntem și dvs. consilierii activi pe rețelele de socializare și în emisiuni, să atragem atenția asupra faptului că
suntem unele dintre puținele UAT-uri care avem un adăpost și ar fi normal să aibă toată lumea, nu? Despre
aia e vorba. De asemenea, curățenia după câinii de apartament. De acord cu dvs., evident că noi primim zilnic
de la cetățeni astfel de sesizări. Există și un regulament, sunt obligați, se aplică și legea dar, cum să zic,
trebuie să ai și bun simț. Nu trebuie să existe o lege pentru absolut fiecare lucru care nu convine majorității.
Nu convine pe drept. Și atunci hai să facem o lege ca să-l obligăm. Dacă s-a urcat și în zona Sanitas care a
fost de curând finalizată acolo cu luările de gazon este păcat. Deci chiar nu pot să înțeleg, dar amenzi aplică
poliția locală. Și pentru cei care lasă mașina pe zona verde, și pentru cei care își duc cățeii în zona verde, și
pentru cei care se apucă să distrugă zona verde. Stați liniștit că zilnic îi chem la mine să văd dacă au aplicat
amenzi pentru aceste categorii de cetățeni care nu înțeleg să conviețuiască civilizat. Mulțumesc. ”

Dnul Sorin Ilea:

„Mai dorește cineva să ia cuvântul?  Declar ședința închisă. Mulțumesc.”

                             PREŞEDINTE,                                                                            SECRETAR GENERAL,

                                 Sorin Ilea                    Militon Dănuț  Laslău

Întocmit,
Larisa Giurca
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